
Datum     aan-
levering

Bron Onderwerp Soort Tekst:  Portefeuille-
houder OUD

Portefeuilleh
ouder NIEUW

Status

14-2-2023 Raad Rvst Overeenkomst 
geldlening GR 
Souburgh

toezegging Liquiditeitsplanning wordt opgesteld. Indien zich additionele risico's voordoen dan zal de pfh de raad 
hierover informeren. 

J.R. Pardo

24-1-2023 Raad Rookvrije sport- en 
speelvelden

Motie  •Roken en meeroken slecht is voor de gezondheid;
 •Een rookverbod op schoolpleinen al sinds 1 augustus 2020 van kracht is; 
 •Het Na onaal Preven eakkoord zich onder andere richt op het terugdringen van roken;
 •Wij schoolpleinen, spor erreinen en speelterreinen veilig, rookvrij en schoon willen houden om 

kinderen de gelegenheid te bieden veel, veilig en rookvrij buiten te kunnen spelen;
 •De gemeente een rol kan spelen om opgroeiende kinderen te beschermen tegen tabaksrook en de 

verleiding om te gaan roken.
Constateert dat:
 •Roken niet past bij een sport- en speelplek voor kinderen;
 •Er in Alblasserdam een aantal spor erreinen gedeeltelijk rookvrij zijn; 
 •Een rookvrije sport- en speelplek kinderen een veilige omgeving biedt waarin zij zich kunnen 

ontwikkelen in goede gezondheid;
 •Rookvrije spor erreinen en speelplekken bijdragen aan “een fit en groen dorp in de polder”.

Verzoekt het college:
 •Alle gemeentelijke speelplekken rookvrij te maken, 
 •Zich in te ze en om alle overige openbare spor erreinen en speelplekken waar kinderen verblijven 

volledig rookvrij te maken,
en gaat over tot de orde van de dag.

M. de Deugd

8-12-2022 Cie B en Sl Rvst herijking 
schuldhulpverlening 
21-24

toezegging Er komt een Bio over een 1 jaar met de SDD waar mogelijk ook cijfers bij betrokken. M.de Deugd Wordt t.z.t. ingepland 

18-10-2022 Cie B en Sl Rvst Deelnemen aan 
de regionale 
bezwaarschriftenco
mmissie

toezegging De portefeuillehouder wordt gevraagd om een passende oplossing te zoeken voor die specifieke situaties 
waarbij bezwaarmakers niet mobiel genoeg zijn om naar de regionale bezwarencommissie toe te gaan. 
Portefeuillehouder Paans zegt toe deze laatste kwestie onder de aandacht te brengen bij de 
bezwaarschriftencommissie. Tevens zegt hij toe dat er een evaluatie komt bij het einde van deze 
collegeperiode. Daarnaast zal er in de tussentijdse verantwoording van het collegeprogramma  twee 
indicatoren worden opgenomen, te weten: Tevredenheid gehoorde bezwaarmakers en de tevredenheid 
behandeling door bezwaarschriftencommissie.

J.G.A. Paans De commissie is inmiddels benoemd. Op 
zeer korte termijn zal met de ambtelijke 

ondersteuning van de commissie 
worden besproken hoe tegemoet kan 

worden gekomen aan inwoners die 
minder in staat zijn te reizen.

18-10-2022 Cie GG Rvst Vaststelling 
erfgoedverordening 
Al'dam 2022

toezegging wethouder De Deugd zegt een evaluatie toe van de
verordening toe, maar data kunnen daaraan nog niet worden gehangen omdat nog
onduidelijk is wat de ingangsdatum wordt.

M.de Deugd Nog niet bekend. 

13-9-2022 Cie GG Rvst vaststellen Nota 
Ruimtelijke kwaliteit

toezegging De wethouder zegt toe dat de nota wordt terug getrokken en geoptimaliseerd en zal de nota voor 1 
januari 2023  terug brengen in de raad.

F.C. de Gier In behandeling

Lijst aangenomen moties en gedane toezeggingen



21-6-2022 Raads-
vergadering

Rvst 
Alcoholverordening 
Al'dam 2022

Motie De raad van de gemeente Alblasserdam in vergadering bijeen op 21 juni 2022;
Gehoord de beraadslagingen;
Overwegende dat:

 ●Er een nieuwe Alcoholwet en lokale Alcoholverordening zal ingaan,
 ●Deze Alcoholverordening excessief alcoholgebruik dient te ontmoedigen,
 ●Deze Alcoholverordening nieuwe regels bevat,
 ●Alsmede valse concurren e door paracommerciële instellingen naar reguliere horeca tegen dient te 

gaan.
 ●Dat er geen actueel preven e en Handhavingsplan Alcohol 2022 -2026 aanwezig is in de Gemeente 

Alblasserdam.
 ●Dat er conform ar kel 43a Alcoholwet een Preven e en Handhavingsplan uiterlijk 6 maanden na het 

vaststellen van de Alcoholverordening gereed te hebben.
 ●Dat de gemeente juridisch, educa ef, preven ef en repressief regisseur van het lokale alcoholbeleid.

Is van mening dat:
 ●Om een goede start van deze verordening te bewerkstellen een goede communica e essen eel  is
 ●Dat een goede communica e de draagkracht en het welslagen van deze Alcoholwet en verordening ten 

goede zal komen
Roept het college op:
Een Preventie en Handhavingsplan Alcohol 2022-2026 voor april 2023 gereed te hebben.
Hierin te voorzien in een goed communicatieplan om de betreffende instellingen, verenigingen en 
bedrijven die onder deze Alcoholverordening vallen een goede start te geven en het welslagen van de 
uitvoering hiervan te borgen.
Over het Preventie en Handhavingsplan  uitvoering verslag te doen aan de raad, dit voor het opstellen 
van de nieuwe APV in het jaar 2023 ;
en gaat over tot de orde van de dag.

J.G.A. Paans Vooruitlopend op het nog op te stellen 
gezondheidsbeleid komt er een 

preventie- en handhavingsplan alcohol 
dat in maart vastgesteld wordt door 

college. Dit wordt ter kennis gebracht 
aan de raad en dient als input voor op te 

stellen gezondheidsbeleid. 

21-6-2022 Raads-
vergadering

Actualiteiten Memo De voorzitter zegt toe dat er een memo of rib volgt ter afsluiting van het dossier Rendant J.G.A. Paans J.G.A. Paans In voorbereiding

15-2-2022 Cie 
Grondgebied

Rondvraag toez Wethouder Kraijo informeert de raad zodra er een aangepast plan is t.a.v.  Project Biggelmee en hierover 
een stelling is ingenomen. 

J. Kraijo F.C. de Gier Aangepast plan is besproken in 
commissieronde december. De 
opgehaalde opmerkingen en 
bevindingen worden verwerkt en t.z.t. 
opnieuw aangeboden.

15-2-2022 Cie 
Grondgebied

RIB n.a.v. moties 
Zelfbewonings-plicht 
en Voor-
keursregeling

toez De wethouder zegt toe om na te gaan hoeveel woningen in nieuwbouw-projecten worden verstrekt aan 
Alblasserdammers. De door de VVD gestelde vragen worden schriftelijk beantwoord. De wethouder 
informeert de raad als er een overeenkomst met model is gekozen in samenspraak met de ontwikkelaar. 

J. Kraijo F.C. de Gier Moties worden verwerkt in nieuwe 
woonvisie. In 2022 geen 
nieuwbouwwoningen opgeleverd.

1-2-2022 Raads-
vergadering

Rvst 
Rekenkamerrapport 
onderzoek naar de 
doeltreffendheid 

raadsbesluit Het college van B&W opdracht te geven om de raad voor het einde van het jaar te informeren over de 
opvolging van de aanbevelingen uit het rekenkamerrapport.

C.W.M. 
Jomgmans

M. de Deugd In voorbereiding i.c.m. SOJ 
Analysecijfers. BIO 17/3 gepland.

27-1-2022 Cie Bestuur 
& 
Samenleving

Rib Gehandicapten 
parkeren

toez Wethouder Jongmans zegt toe: a. te gaan praten over versnelling van de doorlooptijd van de advisering 
door Argonaut; b. te bezien of het verschil tussen het al dan niet aanwezig zijn van een parkeerplaats, 
anders kan; c. te bezien of sommige categorieën van aanvragers wellicht uitgezonderd kunnen worden 
van de medische keuring; d. de op de website genoemde prijzen cq tekst op juistheid te laten verifiëren. 

C.W.M. 
Jongmans

M. Japenga In voorbereiding

27-1-2022 Cie 
Grondgebied

Rvst Opgang 
Nedersassen

toez De wethouder zegt toe dat er in de verdere uitwerking wordt gekeken naar de mogelijkheden voor 
snelheidsvermindering

J. Kraijo M. Japenga Wordt meegenomen in ontwerp

27-1-2022 Cie 
Grondgebied

Rvst Oost Kinderdijk 
209

toez De resultaten van het aanvullend onderzoek naar de bodemveRvstuiling, na de sloop, wordt gedeeld met 
de raad

J. Kraijo F.C. de Gier Project is in behandeling bij RvS.

27-1-2022 Cie 
Grondgebied

Rvst Oost Kinderdijk 
209

toez De toezegging wordt gedaan dat de vormgeving van de dijk en de ontsluiting (plateau) daaRvstan in 
samenspraak met de omwonenden gemaakt zal worden. Voordat de bouwvergunning wordt verleend 
zal er een plan langs de raad gaan met hierin hoe de participatie is vormgegeven en wat de uitkomsten 
hieRvstan waren.

J. Kraijo F.C. de Gier Project ligt bij RvS. Afhankelijk van 
initiatiefnemer.



30-nov-21 Raads-
vergadering

Motie vreemd ad 
orde vd dag 
Zelfbewonings- 
plicht

Motie De raad van de gemeente Alblasserdam in vergadering bijeen op 30 november 2021  gehoord de 
beraadslaging; overwegende: • dat de wooncrisis ook in Alblasserdam tot gevolg heeft dat er een tekort 
is aan (betaalbare) woningen in nagenoeg elk segment, • dat het gebrek aan (betaalbare) woningen in 
ons dorp tot gevolg heeft dat ouderen geen andere keus hebben dan te blijven wonen in huizen die 
feitelijk niet meer passen en jongeren als starter op de woningmarkt geen mogelijkheden hebben zich 
zelfstandig te vestigen of hieRvstoor ons dorp moeten verlaten, • dat de wooncrisis schrijnende situaties 
met zich meebrengt en om onorthodoxe maatregelen en ingrijpen vraagt, • dat de raad hiervoor al 
eerder unaniem een motie heeft gesteund om eigen inwoners voorrang te geven bij 
nieuwbouwprojecten, • dat nieuwbouwplannen naar verwachting slechts voor een deel een oplossing 
voor de schaarste aan woningen zullen bieden en dit dus ook om maatregelen vraagt ten aanzien van de 
bestaande woningvoorraad in ons dorp, • dat het opkopen en verhuren van (nieuwe en bestaande) 
woningen normaliter een volstrekt legitieme activiteit is en ook in een behoefte op de markt voorziet, • 
dat bij de huidige schaarste op de woningmarkt het opkopen en verhuren van woningen de prijzen 
verder opdrijft en daarmee bijdraagt aan het tekort aan betaalbare en beschikbare woningen, • dat al 
meerdere omliggende gemeenten ter voorkoming hiervan een zelfbewoningsplicht hebben ingevoerd, • 
dat het gebrek aan betaalbare woningen en voorkoming van het ‘waterbed-effect’ nu snel handelen 
vraagt, Verzoekt het college: • zo snel mogelijk met een raadsvoorstel te komen voor het instellen van 
zelfbewoningsplicht voor bestaande- en nieuwbouwwoningen in Alblasserdam met een WOZ waarde tot 
400 000 euro;  • te doen onderzoeken welke ontwikkelingen er spelen rondom onze huidige 
woningvoorraad (opkopen-verhuren, leegstand, spookbewoning, speculatie, splitsing/verkamering, 
dubbele bewoning / kangaroe bewoning etc ); • waar nodig op basis van bovenstaand onderzoek ook 
andere aanvullende maatregelen voor te stellen die bijdragen aan het vergroten van de kansen voor 
eigen inwoners in het verkrijgen van een woning. en gaat over tot de orde van de dag. 

J. Kraijo F.C. de Gier Stand van zaken via RIB in Cie 
Grondgebied 15/2 en Raad 22/2/22. 
Moties worden verwerkt in nieuwe 
woonvisie. Deze toezegging in 
samenhang zien met de toezegging 15-2-
22 RIB Zelfbewoningsplicht en met 
motie 28-9-2021 Voorrang toewijzing 
woningen aan Alblasserdammers.

23-nov-21 Cie 
Grondgebied

Rvst vaststellen 
bestemminsplan 
CKC locatie

Toezegging De wethouder zegt toe dat er gekeken zal worden om in de sociale huurtoewijzing te onderzoeken of het 
mogelijk is om Alblasserdammers voorrang te geven bij het toewijzen van nieuwe woningen waaronder 
op het CKC terrein, met als doel om de doorstroming op de huizenmarkt te stimuleren

J. Kraijo F.C. de Gier Toezegging staat los van BP procedure 
CKC. Hangt af van behandeling in de 
Tweede Kamer. Verwachting is dat dit 
pas 1 juli 2023 wordt behandeld. Deze 
voorrangsregeling gaat dan geregeld 
owrden in de Huisvestingwet en wordt 

9-nov-21 Begrotings-
raad

Rvst Begroting 2022 Toezegging Wethouder Jongmans zegt toe na te gaan of een bezoek aan het bedrijf Peute mogelijk is. C.W.M. 
Jongmans

J.R. Pardo Reactie ontvangen; datum wordt 
gepland iom griffie

28-sep-21 Raads-
vergadering

Definitieve 
aanwijzing Wvg

Toezegging Wethouder Kraijo zegt een periodieke terugkoppeling van de stand van zaken rond de Wet 
voorkeursrecht gemeenten toe (ten minste 1x per half jaar)

J. Kraijo F.C. de Gier  In overleg met PL wordt in Q1 een RIB 
gemaakt met een juiste update.

28-sep-21 Raads-
vergadering

Motie vreemd ad 
orde vd dag 
Voorrang toewijzing 
woningen aan 
Alblasser-dammers

Motie De raad van de gemeente Alblasserdam in vergadering bijeen op 28 september 2021, gehoord de 
beraadslaging; Overwegende dat: *Er een forse krapte op de woningmarkt is waardoor onze inwoners 
moeilijk aan een woning kunnen komen; *Dit geldt voor zowel koop- als huurwoningen; *Zeker voor de 
starters het op dit moment bijna onmogelijk is om een eigen woning te kopen of te huren; *Er de nodige 
woningbouwprojecten in Alblasserdam dit najaar of komend jaar in ontwikkeling komen; *Met de 
projectontwikkelaars of woningbouwcorporatie nog afspraken over ontwikkeling e.d. gemaakt moeten 
worden; is van mening dat: *Dat onze eigen inwoners mee moeten kunnen profiteren van het aanbod 
aan nieuwbouwwoningen in Alblasserdam; *Dat dit de doorstroom van zowel koop- als huurwoningen in 
ons dorp bevordert; *Daardoor nog meer Alblasserdamse inwoners, waaronder ook starters, een grotere 
kans krijgen op een betaalbare huur- of koopwoning; *Dit te bereiken is door voor koop- en 
huurwoningen de eerste drie weken van inschrijving alleen voor Alblasserdamse inwoners open te 
stellen; Roept het college op: Om bij de lopende en in ontwikkeling komende woningbouwprojecten met 
de ontwikkelaar of woningcorporatie te bedingen dat Alblasserdam voorrang krijgen bij de toewijzing 
van of inschrijving op woningen; en gaat over tot de orde van de dag. Arjan Dekker (VVD).

J. Kraijo F.C. de Gier Stand van zaken via RIB in Cie 
Grondgebied 15/2 en Raad 22/2/22 . 
Motie wordt verwerkt in nieuwe 
woonvisie.



23-mrt-2021 RIB Burap 
SOJ dec 2020

SOJ analyse cijfers Toezegging Wethouder Verheij zegt toe dat wanneer er geen standaard rapportage komt vanuit de SOJ, hij een 
analyse op hoofdlijnen wil maken over het jaar 2020 in vergelijking tot de cijfers uit 2019 en welke 
duiding we daaraan moeten geven.Dit betreft niet alleen een inzicht in de groei van het aantal cliënten 
jeugdhulp, maar ook financieel. Ook wil de wethouder verdiepend kijken naar waar de mutaties zitten en 
wat de trends zijn. Deze raadsinformatiebrief zal dan zij de stukken worden betrokken.

P.J. Verheij / 
C.W.M. 
Jongmans

J.R. Pardo In voorbereiding.

9-feb-2021 RIB 
Economisich
e activiteiten 
in het 
algemeen 
belang 2020

Locatie vm 
brandweergarage 
Nic. Beetstraat.

Toezegging Wethouder Verheij zal de raad informeren omtrent evt voorgenomen wijziging in status van de 
voormalige brandweergarage aan de Nic. Beetsstraat. T.a.v. Participand was dat al eerder toegezegd. 

P.J. Verheij / 
C.W.M. 
Jongmans

J.R. Pardo Wordt opgenomen in integrale visie 
maatschappelijk vastgoed.

24-jan-2023 Raadsvergad
ering

Motie vreemd ad 
orde vd dag. 
Rookvrije sport en 
speelplekken

Motie Het college van B&W wordt verzocht alle gemeentelijke speelplekken rookvrij te maken en zich in te 
zetten om alle overige openbare sporttereinen en speelplekken waar kinderen verblijven volledig 
rookvrij te maken; en gaat over tot de orde van de dag, Andre Ruikes (CDA), Wim van Krimpen (PvdA), 
Jako Sterrenburg (CU) en Tessa Stegman (D66). 

M. Japenga


